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Abstract (en)
Device for the production of ceramic tiles from a flat strip of clay, the following being arranged in line: a strip cutter, a pre-drier, a conveyor to the
puncher, a roller conveyor (16), as well as a paternoster with rakes (17) arranged one above the other, the prongs of which can be inserted between
the rollers of the roller conveyor (16) for picking up the pieces of strip (4) and for putting down the pre-dried pieces of strip (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Herstellen von keramischen Platten aus einem flachen Tonstrang, wobei in einer Flucht angeordnet sind: ein Strangabschneider,
ein Vortrockner, ein Förderer zum Ausstanzer, eine Rollenbahn (16), sowie ein Paternoster mit übereinander angeordneten Rechen (17), deren
Zinken zum Abnehmen der Strangstücke (4) und zum Ablegen der vorgetrockneten Strangstücke (4) zwischen den Rollen der Rollenbahn (16)
durchführbar sind.
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